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INTERPELACJA

do Prezydenta Miasta Mysłowice

dotyczy  zmian  w  siatce  połączeń  komunikacyjnych  w  związku  z  wprowadzeniem linii  metropolitalnych

od dnia 3 lipca 2021 roku

W związku z wprowadzeniem od dnia 3 lipca 2021 r. zmian w siatce połączeń komunikacyjnych,

w tym uruchomieniu nowej linii autobusowej M22, zwracam się o wystąpienie do organizatora z wnioskiem

dotyczącym zmiany jej przebiegu na terenie naszego miasta. Zgodnie z przedstawionym i opublikowanym

przez Zarząd Transportu Metropolitalnego rozkładem jazdy ww. linii wynika, że M22 wjeżdżając od Imielina,

obsłuży w Mysłowicach dwa przystanki, t.j. Kosztowy Rynek oraz Kosztowy Dzióbka. Bardziej racjonalny

byłby przebieg linii M22, która obsługiwałaby również przystanek Brzezinka Centrum. Według ogłoszonego

przez  ZTM  rozkładu  jazdy  przebieg  linii  odbywał  się  będzie  ulicami  S1-Długa-Kosztowska-S1-A4.

Proponowany  przebieg:  S1-Długa–Kosztowska  -Brzezińska-Reja-Leśna-Wybickiego-Obrzeżna  Zachodnia-

A4. Powyższe rozwiązanie będzie skutkować:

1. Nieznacznym  wydłużeniem  czasu  przejazdu  -  trasa  będzie  przebiegała  przez  tereny  bardziej

zurbanizowane, jednakże będzie nieco krótsza. Ponadto należy mieć na uwadze częste korkowanie się

węzła S1-A4.

2. Obsługą  pasażerów  dzielnicy  Brzezinka.  Brzezinka  Centrum  jest  przystankiem  węzłowym,

umożliwiającym przesiadki z linii obsługujących inne mysłowickie dzielnice.

3. Zapewnieniem drugiej linii, którą będzie można dojechać z Brzezinki do centrum Katowic. W chwili

obecnej z centrum Brzezinki do centrum Katowic docierają trzy linie: 76, 77 i 149. Od 3 lipca b.r.

pozostanie tylko jedna linia: M101.

(-) Antoni Zazakowny

     (podpis radnego)
Na podstawie art. 24 ustawy o samorządzie gminnym:

       „(...)
3. W sprawach dotyczących gminy radni mogą kierować interpelacje i zapytania do wójta.
4. Interpelacja  dotyczy  spraw  o  istotnym  znaczeniu  dla  gminy.  Interpelacja  powinna  zawierać  krótkie

przedstawienie stanu faktycznego będącego jej przedmiotem oraz wynikające z niej pytania.
5. Zapytania  składa  się  w  sprawach  aktualnych  problemów  gminy,  a  także  w  celu  uzyskania  informacji

o konkretnym stanie faktycznym. Przepis ust. 4 zdanie drugie stosuje się odpowiednio.
6. Interpelacje i  zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, który przekazuje je niezwłocznie

wójtowi. Wójt, lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana udzielić odpowiedzi na piśmie nie później
niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji lub zapytania.

7. Treść interpelacji  i  zapytań oraz udzielonych odpowiedzi podawana jest  do publicznej wiadomości poprzez
niezwłoczną publikację w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy, oraz w inny sposób
zwyczajowo przyjęty.”

* niepotrzebne skreślić
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